
Jegyzőkönyv 

 

Készült: a SZMSZC Rázsó Imre Szakközépiskolája és Szakiskolája könyvtárában 2016. 

május 05-én 14
00

 órai kezdettel magtartott Diákönkormányzati ülésen.  

 

Jelenlévők: Szász Melitta 1/13, DÖK elnök; Horváth Ádám 1/13, DÖK tag; 

  Juranovits Bianka 11. A, DÖK tag; Móricz Anna 2/14, DÖK tag; 

  Németh Tamás DMSP, aki a jegyzőkönyvet vezeti. 

 

 Németh Tamás köszönti a diákönkormányzat vezetőségének tagjait és elmondja, hogy 

az ülés napirendje a tagintézmény-vezető, az iskola igazgatói pályázatnak véleményezése. A 

jelenlevők előzetesen megkapták a szükséges pályázati dokumentumot, egy jelölt: Varga 

Zoltánné, aki az előző vezetői ciklusa után újrapályázott. 

 A diákság képviselői véleményezték igazgató asszony pályázatát: előnyként 

fogalmazták meg a diákönkormányzat további széleskörű támogatását, pozitívumként 

említették meg az elvégzendő feladatok konkrét pontokba szedését, az elavult 

épületegyüttesek tervezett felújítását, valamint a folyamatos külső- és a belső 

kapcsolatrendszeren belüli hatékony együttműködést, a gyors információáramlást mindkét 

szinten. 

 Iskolánk költséghatékony működtetése fontos számunkra is, ugyanakkor a 

pályázatokban való sikeres szerepléssel, megfelelő lobbi tevékenységgel a fejlesztéseknek, 

közösségi programoknak is megfelelő pénzügyi alapot tud biztosítani. 

 Jó rálátása van a jelenlegi oktatási helyzetre, a törvényi változások tekintetében mindig 

naprakész információkat szolgáltat számunkra. Ő is megemlíti az elavult épületegyüttesek 

renoválását, jó kapcsolatokat szeretne fenntartani az iskola külső támogatóival. Lelkesen és 

precízen demokratikus légkörben végezte eddigi vezetői munkáját, maximálisan szem előtt 

tartva a Rázsós diákok, tanárok érdekeit.  

 A diákönkormányzat a pályázatot elfogadta, mind a pályázatot, mind pedig a pályázó 

személyét is támogatja, és a fenntartó felé továbbítja.  

 

k.m.f 

 

Szász Melitta       Németh Tamás 

  IDB elnök            DMSP 


